



Protokoll, sektionsmöte 3  
Datasektionen 2019/2020  
2020-03-11

## Protokoll för Datasektionens sektionsmöte 3

Sektionsmöte 3 för Datasektionen klockan 18.30 den 11 Mars 2020 i E632 (studion).

### § 1. Formalia

**1. Mötets öppnande**

18:41

**2. Mötets behörighet**

Mötet valde mötet behörigt.

**3. Val av mötesordförande**

Mötet valde Peter Panduro till mötesordförande

**4. Val av mötessekreterare**

Mötet valde Lina Lundström till mötessekreterare

**5. Val av två justerare tillika rösträknare**

Mötet valde Kevin Träff och Casper Lundberg till justerare tillika rösträknare.

**6. Anmälan av övriga frågor samt fastställande av dagordning**

Mötet valde att fastställa den reviderade dagordningen.

Stadgeändringar se §9

**7. Föregående mötesprotokoll**

Tillagd till handlingarna

**8. Publicering på Internet**

**9. Adjungeringar**

Mötet adjungerar in Albin Allevret och Oscar Eriksson

### § 2. Meddelanden

1. Sektionsstyrelsen

CL & [Signature] PP



Protokoll, sektionsmöte 3  
Datasektionen 2019/2020  
2020-03-11

- Sektionsstyret gemensamt:
- Ordförande
- Vice-Ordförande
- UBS
- SMBS
- Sexmästare

## 2. Kårstyrelsen

Demo North-Lyckat!

KO:

Påverkar politiskt osv.

STUK, Ledningsgruppen har gått in i styrelsen då tidigare har sagt upp sig. Wille jobbar från STUK. Kollar upp ekonomin och liknande för att få koll på verksamheten.

Letar efter nu verksamhetschef.

Utbildning ang. jämställdhet för nya och gamla LG samt nya sektionsordf.

VO:

Studenternas hus, öppnat och sittningar bokade. Öppet 24-7 så att alla har möjlighet att plugga när det passar.

Thulen revideras.

IO:

Kårerna informerar är igång, projektgrupp.

Rekrytering och marknadsföring, Luleå Hockey osv.

SO:

Av4ningen 2020, ska bli en projektgrupp.

Letar projektgrupp inför TKL 50 år.

ny HSSO som ska jobba heltid

Söker folk

Invigning Studenternas hus

CL & [signature] PP



Protokoll, sektionsmöte 3  
Datasektionen 2019/2020  
2020-03-11

PL:  
115 företag.  
Inte schemastopp tyvärr, pga. brist på salar.

AO:  
Demo North  
Luleå Näringsliv  
Tillväxt, hur kan porsön förbättras. Vill få till ett "nav" här på porsön

UO:  
Kvalitetssäkringar: Kursvärderingar och studentrepresentation.  
Jobbar med att få tillbaka plussning  
Nydande utbildning, hur man utveckla utbildningar  
Rubik, internationalisering

Styrelsen:  
Reviderar stadgar och styrdokument.  
Hsso, kollar (huvudstuderanseskyddsombud) hur dennes post ska se ut.

### 3. KF-ledamöter

Ansvarsfrihet Ledningsgruppen 2018-2019,  
HSSO har blivit en arvoderad post,  
Projektplan för av4ning är godkänd och projektgrupp samlas in av SO.

### 4. Programföreningarna, med STV, XP-el och DNB

- a. DDOS  
Hoodies, Pluggstuga, Snakebot
- b. Mätfel
- c. Slurp  
Uppdatera stadgar, Medlemsmöte, rymd märken beställda.  
pratad med samarbete med space6, rymdtröjor på ingång. Lift-OFF är i planeringsstadiet. Rymdsittning.

CL & [signature] PP



Protokoll, sektionsmöte 3  
Datasektionen 2019/2020  
2020-03-11

- d. STV
- e. XP-el
- f. DNB
- g. Tesseract animations

### § 3. Tidigare bordläggningar

*Inga tidigare bordläggningar*

### § 4. Propositioner

*Inga propositioner inkomna*

### § 5. Motioner

1. **Ändring i policysamling**  
Föredragare: Casper Lundberg  
Bilaga: 3.5.1.1

Det är ett typo i bilagan, ändra det så är allt som det borde.

#### **Förslag till beslut:**

Casper Lundberg föreslår sektionsmötet

**att** ändra policysamlingen enligt bilaga 3.5.1.1

Datasektionens styrelse föreslår sektionsmötet

**att** ändra policysamlingen enligt bilaga 3.5.1.1 med ändringar:  
*utbytesspegat* istället för *sabbatsspegat*.

#### **Sektionsmötet beslutar:**

**att** ändra policysamlingen enligt bilaga 3.5.1.1 med ändringar:

CL   PP



Protokoll, sektionsmöte 3  
Datasektionen 2019/2020  
2020-03-11

*utbytesspegat istället för sabbatsspegat.*

## 2. Datas arbetsmarknadsmässa (DAM)

Föredragare: Peter Panduro

Bilaga: 3.5.2.1

### **Förslag till beslut:**

Peter Panduro föreslår sektionsmötet

**att** ålägga styrelsen att till nästa sektionsmöte presentera ett förslag på hur de vill arbeta med en egen arbetsmarknadsmässa till nästkommande verksamhetsår.

### **Sektionsmötet beslutar:**

**att** ålägga styrelsen att till nästa sektionsmöte presentera ett förslag på hur de vill arbeta med en egen arbetsmarknadsmässa till nästkommande verksamhetsår.

## § 6. Beslut

### 1. Verksamhetsplan 2020/2021

Föredragare: Styrelsen

### **Förslag till beslut:**

Datasektionens styrelse föreslår sektionsmötet

**att** bordlägga punkten till sektionsmöte 4

### **Sektionsmötet beslutar:**

**att** bordlägga punkten till sektionsmöte 4

CL & [Signature] PP



Protokoll, sektionsmöte 3  
Datasektionen 2019/2020  
2020-03-11

## 2. Budget 2020/2021

Föredragare : Styrelsen

### Förslag till beslut:

Datasektionens styrelse föreslår sektionsmötet

att bordlägga punkten till sektionsmöte 4

### Sektionsmötet beslutar:

att bordlägga punkten till sektionsmöte 4

## § 7. Personval

Föredragare: Styrelsen

Bilaga: -

### 1. Datasektionens styrelse

- a. Ordförande
  - i. Simon Johnsson
- b. Vice ordförande
  - i. Lana Sirwan Abdulla
- c. Arbetsmarknadskontakt
  - i. Jacob Jansson
- d. Studiemiljöbevakningssamordnare
  - i. Alexander Eklund
- e. Utbildningsbevakningssamordnare
  - i. Vakant
- f. Informationsansvarig
  - i. Emma Söderberg
- g. Kassör
  - i. Jacob Törngren
- h. Sexmästare
  - i. Vakant

CL & [Signature] PP



Protokoll, sektionsmöte 3  
Datasektionen 2019/2020  
2020-03-11

### **Förslag till beslut:**

Datasektionens styrelse föreslår sektionsmötet

- att** rösta in Simon Johnsson som ordförande.
- att** rösta in Lana Sirwan Abdulla som vice ordförande.
- att** rösta in Jacob Jansson som arbetsmarknadskontakt.
- att** rösta in Alexander Eklund som studiemiljöbevakningssamordnare
- att** rösta in Emma Söderberg som informationsansvarig.

### **Sektionsmötet beslutar**

- att** rösta in Simon Johnsson som ordförande.
- att** rösta in Lana Sirwan Abdulla som vice ordförande.
- att** rösta in Jacob Jansson som arbetsmarknadskontakt.
- att** rösta in Alexander Eklund som studiemiljöbevakningssamordnare
- att** rösta in Emma Söderberg som informationsansvarig.
- att** rösta in Jacob Törngren som kassör.

2. Valberedning 1-3
  - a. vakant
3. Internrevisor
  - a. Peter Panduro
4. Externrevisor
  - a. Vakant
5. Talman
  - a. Vakant

CL & [Signature] PP



Protokoll, sektionsmöte 3  
Datasektionen 2019/2020  
2020-03-11

### Sektionsmötet beslutar

**att** rösta in Peter Panduro som internrevisor

6. Kårfullmäktigeledamot 1-3
  - a. Magnus Stenfelt
  - b. Emanuel Roos

### Förslag till beslut:

Datasektionens styrelse föreslår sektionsmötet

**att** rösta in Magnus Stenfelt som KF-ledamot 1.

**att** rösta in Emanuel Roos som KF-ledamot 2.

### Sektionsmötet beslutar

**att** rösta in Magnus Stenfelt som KF-ledamot 1.

**att** rösta in Emanuel Roos som KF-ledamot 2.

### Förslag till beslut:

Datasektionens styrelse föreslår sektionsmötet

**att** återremittera valberedning av samtliga vakanta poster till sektionsstyrelsen tills det finns en giltig valberedning.

**att** återremittera valet av valberedning till sektionsstyrelsen.

### Mötet beslutar:

**att** återremittera valberedning av samtliga vakanta poster till sektionsstyrelsen tills det finns en giltig valberedning.

**att** återremittera valet av valberedning till sektionsstyrelsen.

## § 8. Diskussion

*Inga diskussionsfrågor inkomna*

CL & [signature] PP





Protokoll, sektionsmöte 3  
Datasektionen 2019/2020  
2020-03-11

## § 9. Övriga frågor

### 1. Stadgeändringar

Föredragare: Albin Martinsson

Bilaga:-

Projektgrupp för att uppdatera stadgar.

## § 10. Avslutande formalia

### 1. Nästa möte

LP 4.

### 2. Mötets avslutande

19:59

Peter Panduro

Lina Lundström

Casper Lundberg

Kevin Träff